

**Symm – Zander**

Am Sonntag, den 22. September wurden in Serbin Frä. Margaret Symm, Tochter von Herrn und Frau John E. Symm und Edgar Zander, Sohn von Herrn und Frau Richard C. Zander von Cameron durch Pastor H. Schmidt in der St. Paulskirche getraut. Lehrer H. F. Weiser versah den Orgeldienst bei der Trauung.

Die Braut trug ein schönes weißes Kleid von Atlasseide mit langem Schleier. Sie trug einen schönen Blumenstrauß und als Schmuck eine schöne Halskette ihrer Mutter.

Frä. Frances Symm diente als Ehrenbabe und Grace Symm und Ann Schlottmann, waren die Brautmädchen. Erwin Zander und Martin Fischer waren Bräutigamsführer und Arthur Zander und Gilbert Weise waren Ushers.

Nach der Trauung fand im Hause der Bräutletern eine gemütliche Hochzeitsfeier statt an welcher 150 Gäste daran teilnahmen. Den Gästen wurde ein schmackhaftes Barbecue serviert.

Das junge Ehepaar wird in Waco wohnen. Das Volksblatt gratuliert ihnen und wünscht ihnen viel Glück im Eheleben.

Symm – Zander

On Sunday, the 22nd of September, in Serbin, Miss Margaret Symm, daughter of Mr. and Mrs. John E. Symm, and Edgar Zander, son of Mr. and Mrs. Richard C. Zander of Cameron, were married by Pastor H. Schmidt in St. Paul Church. Teacher H. F. Weiser was the organist for the wedding.

The bride wore a beautiful white dress of silky satin with a long train. She wore a beautiful crown of flowers and, as jewelry, a beautiful necklace of her mother's.

Miss Frances Symm served as maid of honor, and Grace Symm and Ann Schlottmann were the bridesmaids. Erwin Zander and Martin Fischer were the groomsmen, and Arthur Zander and Gilbert Weise were ushers.

After the wedding a delightful wedding reception took place at the home of the bride with 150 guests attending. The guests were served a delicious barbeque.

The young couple will live in Waco. The *Volksblatt* congratulates them, and wishes them much luck in married life.

Translated by Ken Watson